



Protokoll Styrelsemöte

2023-04-04

Plats: Frösö IF:s kansli samt digitalt
Närvarande: Martin Ohlsson, Urban Lindgren, Hanna Falkeström, Lotta Nilsson, Tomas Kristoffersson och Erica Johansson

1. Mötets öppnande

Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte.

2. Val av sekreterare och justerare

Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Lotta Nilsson att justera dagens protokoll.

3. Förra mötets protokoll

Kanslifrågan är löst. JHOF har tillgång till Frösö IF:s kansli, avtal behöver dock skrivas.

Urban har adressändrat så att den mesta av posten till JHOF går till honom.

4. Ekonomi

Mötet beslutade att en del av de pengar som nu finns på obligationskontot förflyttas till ett fasträntekonto.

Bidrag från Skogssportens Gynnare till Kraftsamling JH är beviljat enligt budget för tre år.

Martin har påbörjat en ansökan till Jämtkraft för sponsring av Kraftsamling JH.

5. Ungdomsverksamhet

Jonas Hammarskiöld har anställts som tränare för Kraftsamling JH. Första träffen hölls i söndags (2 april) med 12 deltagare. Förutom torsdagsträningar (start 20 april) planerades för ungdomslag på 10-mila, deltagande på Riksläget samt Brobyggarnas samling i juni.

Mötet diskuterade angående ekonomi kring ungdomsverksamhet och deltagande vid verksamheter som JHOF subventionerar. Hanna fick i uppdrag att hålla koll på detta under året.

Ungdomsserien startar med parkorienteringen 1 maj.

6. Vårting

Mötet diskuterade innehåll för ett eventuellt vårting. Ett förslag är att bjuda in SOFT för att informera om hur de kan stötta JHOF och föreningar i distriktet. Ett annat att hålla ett öppet möte om O-ringen. Mötet landade i att O-tinget bör vara en diskussion med klubbarna om frågor som utvecklar verksamheten i distriktet. Förslag 25 eller 27 april efter en park-o (beroende på huruvida det finns någon lämplig lokal). Frågeställningar till föreningarna för tinget:

- Var ska föreningen ha tävlingar kommande år? Behov av kartritning säkrad?
- Hur blir vi mer och fler i distriktet? Vilken är den begränsande faktorn?
- Behov av utbildningar?

Martin skriver inbjudan till tinget.

7. Hemsidan

Mötet gick igenom hur det ser ut på hemsidan i nuläget. Vissa delar av hemsidan behöver förändras för att vara aktuella. Något som bland annat saknas är kontaktuppgifter till förbundets föreningar. Lotta förändrar och förbättrar och presenterar förslag.



8. Tävling

Ingen rapport.

9. Kartor

Lotta och Tomas beslutar hur våra godkända kartor ska presenteras på hemsidan.

Tomas ska ha ett möte med Kartföreningen (Erik Söderhjem) under våren, delvis för att lämna över "kartlådan" som förbundet förvaltat.

Vid flytten av kansliet upptäcktes pärmar med äldre kartor. Urban har överlämnat dessa till Peter Sandberg som ska vidarebefordra dessa till Kartföreningen.

10. Utbildning

Banläggartutbildningen i Vålådalen 17-19 mars hade 18 deltagare varav 14 från distriktet (fyra föreningar representerade).

Vi har möjlighet att få bidrag genom RF SISU genom den så kallade Resursen. Bidrag kan ges för sammankomster i förbundets regi (exklusive styrelsemöten och årsmöten). Erica och Martin kontaktar Johanna Jonsson på förbundet för att klargöra hur och vilka sammankomster kan dokumenteras för att få bidrag.

11. Övriga frågor

Skidororientering: Östersunds OK har beräknat förlusten för skid-o-verksamheten till ca 1 000 kr. Det finns ingen uppgift på hur det gick ekonomiskt för Åre OK på DM sprint. Erica tar reda på det. Mötet beslutar att Östersunds OOK och Åre OK får dela på de medel som finns avsatta i budget till skidorientering utifrån uppkomna resultat (kvoterat utifrån antal arrangemang).

Sport Ident: Vid årsmötet beslutades att en arbetsgrupp ska tillsättas för att utreda hur pengar i Sport Ident-fonden kan användas för att utveckla orienteringen i förbundet. Mötet beslutade att JHOF avvaktar till efter O-ringen innan en arbetsgrupp tillsätts.

Mötet beslutade att sortering av "överblivet" material från kansliflytten får administreras av föreningsarkivet.

12. Nästa möte

O-ting: 25:e eller 27:e april

Styrelsemöte: 23 maj 19:00, Frösö IF:s kansli.

Martin Ohlsson
Ordförande för mötet

Erica Johansson
Sekreterare

Charlotta Nilsson
Justerare